
Protokoll digitalt styrelsemöte för Svenska Highland Cattle föreningen 

7 januari 2025 kl.20.00 

 

1. Närvaro – Karl, Kent, Ingela och Caroline 

2. Föregående protokoll – läggs till handlingarna. 

3. Rapport från ordförande – Inget nytt 

4. Rapport från respektive arbetsgrupp 

4.1. Avelsgruppen – Semindoser från tre nya tjurar är på gång. 

4.2. Facebook – Det finns tre olika sidor/grupper för föreningen. Gamla Highland Cattle 
föreningen – inaktiv grupp, Nya Highland Cattle föreningen – Aktiv grupp med 313 
medlemmar, Highland Cattle Föreningen – 469 följare, aktiv sida för information från 
föreningen till föreningens medlemmar. 

4.3. Hemsidan – Ingela har gjort några rättningar. Hög tid att lägga in information om 
Skottlandsresan om den ska bli av. 

4.4. Medleminfo/medlemsblad februari-mars 2025 – Ej aktuellt ännu. 

5. Övriga frågor 
 
- Skottlandsresa juni 2025 – Ingen ny information. Karl skall ringa ”John” imorgon 8/1. 

John, en skotsk highland cattle uppfödare som också har anordnat resor åt den 
danska föreningen. Karl återkopplar till styrelsen oavsett svar eller ej. 

- Blommor till Lenas begravning – Caroline ordnar en bukett till begravningen för  
600 kr + ev. avgifter 

- Årsmöte – Inget svar från ”Birgitta och Evalds Ekologiska Naturbeteskött” i Berga 
ännu. Ingela försöker ringa.  
Ett alternativt förslag för årsmötet är Ekebo gård som ligger i Gessie,  
i Vellinge kommun 8 km söder om Malmö. Ekebo Gård drivs idag av Johan Larsson 
och Kristina Torstensson. 

- Text i Nötkötts första nummer för året – Ingela har skrivit en text om det kommande 
året i Highland Cattle föreningen. 

- Det har kommit till oss i styrelsen att slakteriet på Gotland inte får slakta djur med 
hornbredd över 80 cm. För att få slakta dessa djur måste de sövas och hornen sågas 
av. Föreningen/styrelsen tycker inte att detta är ok. Åke Lyberg har haft kontakt med 
slakteriet för att få höra vad som ligger bakom detta. Åke skriver: ”Har idag haft en 
kontakt med slakteriet på ön. Det är Livsmedelsverket genom besiktningsveterinären 
som motsätter sig djur med bredare horn än 80 cm i drivgångarna, man störs av att 
djuren med bredare horn måste gå med vridet huvud för att komma framåt... 
Alternativet är att göra ngt sorts system bredvid de ordinarie drivgångarna, det är 
inte omöjligt men är en kostnadsfråga. Inköparen som jag pratade med skulle "lyfta" 
frågan i någon grupp.” Vi återkommer till frågan. 



- Hur gör vi för att få fler aktiva till föreningen/styrelsen? Styrelsen är bekymrade över 
föreningens framtid. Till nästa möte bör alla försöka kontakta någon för 
styrelsearbete/valberedning. 

- Vi pratar om ev. ihopslagning med någon annan rasföreningen men det är svårt att se 
hur det skulle fungera. Karl hör sig för om det överhuvudtaget skulle vara görligt. 
 

6. Nästa möte tisdag 21/1 kl.20 
Skottlandsresan, Årsmötet, Värvning till styrelsen 

 
 

 


